
Množičneje,
kljub težavam

7. 1. 1980 je bila v prostorih Skupščine ob-
čine Ljubljana-Šiška 4. seja OK ZSMS Ljub-
ljana-šiška, na kateri so poročali o delu v
preteklem letu in podali predlog akcijskega
programa za leto 1980. Pregledali so tudi
finančno materialno poslovanje OK ZSMS
Ljubljana-Šiška in izvolili novega predsedni-
ka ter sekretarja.

Tovariš Tomaž išaunik je nato v poročilu
o delu občinske 'kcvnference paudaril, da vse-
binsko in številčno ZSMS v naši občini raste,
vendar ipa se srečuje s težavami, katerih
kljub večkratnim akcijam še vedno ni uspela
odpraviti. In katere so te težave?

O tem so spregovorili v razpravi številni
delegati. Poudarek je bil na premajlini aktiv-
nosti mladih koimunistov. V ZK sprejemajo
ralade Ijnidi, ne da ibi temeljLto preverili nji-
hovo aktivnost pri ZSMS, dasi- je to velikega
pomena, saj so ravno mladi komunisti dolžni
s svojim delom akcijsko in idejno krepiti in
bogatiti učirfkovitost ZSMS.

Tudi v <RS stanje ZSMS ni rožnato. Marsj-
kje ifunkcionarji v KS ZSMS ne sprejemajo
kat enakapravno dnužbenopolitično organiza-
cijo. Ker ni enakoipravnega odnosa in tudi ne
sodelovanja med njimi, ZSMiS ne more do-
seči njihovega zaupanja. Edea od vzrokov za
tako stanje je tudi finančno in prostorsko
vprašanje in onemagoča aktivinost miladih.

Prva naloga mladkie v naalednjem obdob-
ju je ustanovitev stalne ;konfer©n.ce, ki bi
imela določene vsdhinake točke, iki bi jiji
pred tem že obravnavali v osnovnih organi-
zacijah ZSMS, saj lahko le talco postane le-to
pomemben dejavnik pri oblikovanju rešitev,
pomembnih za mlade v naši občini. Velikega
pomena je tudi ;dobro informiranje.
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